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「手足」偷錢黃店黃店篤灰 黃絲黃絲又互插
網民譏俾人偷錢慘過核爆 揶揄這才是「違法達義」

82%人不滿巴士加價 民記促研罰款制

「鴿黨」吳兆康鬼祟辭任中西區區員
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唔少黃店為

咗借黃搵食，

都誓神劈願話

會 保 護 「 手

足」核爆都唔割，之但係當牽

涉錢銀，咪又係「反轉豬

肚」。好似黃店「鳳鳴石磨腸

粉」日前就喺fb上載咗名「手

足」嘅多張大頭照片，稱該

「手足」喺舖頭穿櫃桶底「反

轉豬肚偷返『自己人』錢」，

仲警告：「今日之內攞返錢出

黎（嚟），否則後果自負！」

唔少網民都揶揄話：「事實證

明，俾人偷錢慘過核爆。」

●香港文匯報記者 黃書蘭

唔少攬
炒派區議
員平日做
埋唔少衰
嘢，面對
即將推出

嘅區議員宣誓安排當然立即驚到冇鞋挽屐走。咁
又難怪嘅，因為區議員如果喺宣誓之後違誓，除

咗可能被取消議員資格外，亦可能負上刑責，所
以佢哋都紛紛「辭職保平安」。最新一位就係白
鴿黨中西區區議員吳兆康，佢噚日喺facebook發
帖話：「我辭任中西區區議員，5月起生效。」

曾夥許智峯威嚇民政處人員
吳兆康與早已着草嘅前黨友許智峯，被傳媒稱

為民主黨「中區孖寶」。佢哋近年喺區議會肆意

濫權，甚至威嚇民政事務處嘅工作人員，曾經都
「好不威風」。
好似嚿年成班攬炒派區議員詆毀警方，喺中西

區區議會成立所謂「政制及保安事務委員會」，就
畀民政處指違反區議會條例，拒絕向佢哋提供場
地及秘書服務。點知吳兆康就同許智峯拉隊去民
政處叫囂，要求民政專員同秘書處「立即」去開
會。

特區政府當時發聲明批評，吳兆康嘅行為令同
事深感不安，「政府對相關粗暴無理的行徑表示
遺憾，並保留法律追究權利。」

中西區區議會前副主席、「議會監察」召集人
陳學鋒當時就狠批吳兆康成班人嘅行為等同「黑
社會」，唔啱佢心意就攬炒破壞，根本唔會為
社區、市民做事。

●香港文匯報記者 黃書蘭
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黃店「鳳鳴石磨腸粉」喺帖文咁
講：「觀塘鋪（舖）俾一位員工

偷晒尋（噚）日營業額之餘，仲要偷埋
其他員工錢……見工講到大家相同理

念，仲話不停俾人迫害，一定會努力
做，但簽完約過幾日就偷錢走埋佬。成
日鬧世界不公，但自身係咪行得正企得
正先！做野（嘢）有無用心先？麻煩今
日之內攞返錢出黎（嚟），否則後果自
負！」
該店假惺惺地稱：「本身都唔打算公

開，但希望藉今次事件同行大家注意一
下。佢用埋『太空卡』（電話卡）同住
賓館，真係話失蹤就失蹤。如果佢淨係
偷公司錢事少（小），仲要搞到其他員
工都不知所措！」仲Hashtag「手足唔
係大×晒」。
「鳳鳴石磨腸粉」今次公開篤灰，唔

少黃絲竟然唔覺得嗰位偷錢嘅「手足」
有問題，反而鬧返間黃店老闆。「Chi-

ang KA Yiu」話：「下（吓），為佐
（咗）幾千蚊就要篤灰？『手足』係
（喺）前線嘅時候，你去佐（咗）邊？
佢幫你捱子彈嫁（㗎）！依嫁（ 家）
少少事就玩搞大？」
「Wuiman Cheng」就話：「錢無左

（咗）咪再搵過，再唔係咪眾籌囉！
『手足』少一個就少一個，我哋點解唔
體諒下佢，可能有事急用呢？係咪依
（）家先黎（嚟）計，先黎（嚟）玩
割蓆（席）？」
「Johonny MA」話：「呢間黃店篤

灰我以後都唔再撐！」
亦有黃絲就唔肯承認偷錢嘅係「手

足」，「Yau Francisco」話：「好明顯
扮『手足』啦……睇佢個樣似出嚟行多

d（啲）。」

諷「要盲撐可以是非不分」
不過，始終都有思路正常啲嘅網民。

「Joseph Lee」話：「睇到啲留言真係
笑死我！做咗衰嘢就唔係『手足』！真
係服咗你地（哋），清醒下（吓）啦唔
該！以（）家就係呢啲『手足』一直
在社會上偷呃拐騙呀……」
「Vincent Kwok」就話：「D（啲）
人真係黐×左（咗）線，偷嘢就係偷
嘢，……一個人要盲撐，可以去到是非
黑白不分，呢D（啲）正×街、難聽過
粗口……」
「Kaye Wong」就揶揄「手足」質素
係咁上下啦：「違法達義嘛……」

香港文匯報訊 民建聯南區支部昨日公
布於4月份進行的一項調查顯示，以0分
為最不滿意，10分為非常滿意，800名受
訪者中接近一半對南區巴士服務給予5分
或以下，反映南區居民對區內巴士服務的
不滿。民建聯建議改善巴士票價可加可減
機制，應參考鐵引入巴士延誤罰款機制
等，並反對巴士公司計劃大幅縮減服務。
民建聯南區支部透過互聯網和街頭問卷
的形式，收集了800名受訪者對南區巴士
服務的意見。調查發現，有49.6%受訪者
認為巴士加價不能接受，32%更認為完全
不能接受，即有約82%被訪者對巴士加價
的反應屬於負面。就巴士削減班次方面，
認為不合理的佔26.6%，認為完全不合理
有16.8%，即有接近43%受訪者反對削
班。

64%人指巴士脫班嚴重
在有關巴士服務改善之處的多項選擇題
中，約64%受訪者表示巴士脫班問題嚴
重，車資過高又不合理，服務與車費未能
成正比。有居民在訪問中指出，候車時間
很長，黃昏時間在銅鑼灣等候42號巴士
往華富邨，候車時間長達30分鐘，對此
感到無奈和憤怒。
民建聯南區支部建議改善巴士票價可加
可減機制，在計價方程式上加入「考慮多
方面因素做法」及「回饋乘客安排」，令
機制更為客觀和合理，從制度上緩解居民

在巴士加價問題上的困境，以免政府往往
因「行政便利」長期依賴現有的方程式，
忽視市民真正需求。
他們並建議，政府應參考鐵引入巴士

延誤罰款機制，對巴士脫班或延誤超過一
定時間的情況施以罰款，並以票價優惠回
饋乘客。
針對巴士公司考慮將因應島區人口減

少重整巴士路線，預計將有三分之一至一
半的路線受影響，民建聯南區支部認為，
過去年多的疫情的確對巴士公司營運造成
極大困難，然而隨着疫情已經紓緩，各行

各業已開始逐步恢復正常，而市民對巴士
服務的需求亦應回穩，巴士公司繼續以此
為由大幅縮減巴士服務實在於理不合。
民建聯南區支部還留意到，目前經營新
巴及城巴的財團是於去年底入主，理應非
常掌握巴士公司的經營狀態，然而該財團
入主後已急不及待立即加價及大幅削減巴
士服務，令市民非常關注該財團的經營方
針及策略。
民建聯南區支部會繼續收集並整理居民

意見，稍後將約見巴士公司作出反映，以
改善南區巴士服務。

香港文匯報訊 政務司
司長張建宗昨日視察公務
員培訓處，了解培訓處推
動公務員參與國家事務培
訓、發展網上平台「公務
員易學網」的情況，以及
公務員學院的籌備進展。
張建宗在公務員事務局

局長聶德權陪同下，先聽
取培訓處同事介紹為公務
員提供的國家事務培訓。
他欣悉培訓處利用「公務員易學
網」提供有關國家事務、國家憲
法、基本法及香國安法的網上講
座及學習資源，並與清華大學合作
推出「清華講堂」，為公務員提供一
系列錄播課程，介紹國家政策和最
新發展。
張建宗表示，政府非常重視公務

員的培訓，尤其是近年積極加強為
公務員提供基本法和香國安法方
面的培訓，以協助公務員正確認識
香國安法，增強維護國家安全的
意識。他鼓勵各級公務員善用培訓
處的學習資源，自我增值，提升領
導及管理才能。
為確保新入職公務員正確理解由

國家憲法和基本法確立的憲制秩
序，培訓處安排所有新入職公務員
在入職後三年內接受基本法基礎培
訓，目標每年培訓約1萬名新入職
人員。培訓處亦為他們舉辦國家事
務基礎課程，以加深他們對國家發
展的認識及國家觀念。
為加強就香國安法的培訓，培

訓處特別邀請內地權威專家講解有關
基本法和香國安法的題目，並錄製
成視頻，上載至「公務員易學網」。培
訓處更於「公務員易學網」開設「維護
國家安全」專頁，載有香國安法全
文及介紹香國安法的小冊子和短片
等。有關專頁深受公務員同事歡迎，
閱覽次數已累積15萬次。
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香港文匯報訊 環境保護署昨日發出
通知，拒絕位於油塘東源街22號一間混
凝土廠的指明工序牌照續牌申請。
環保署發言人昨日表示，署方一直重

視油塘區內混凝土廠的運作情況，並不
斷加強巡查，以監察混凝土廠有否嚴格
遵守指明工序牌照的條款，採取最好及
切實可行的措施，盡量避免對附近居民
造成環境滋擾。
發言人指出，署方執法人員在過往巡查

期間，多次發現該混凝土廠不當運作。除
多次向該廠作出勸喻和警告外，先後於
2018年和2020年分別就一宗和兩宗涉嫌
違反牌照條款的個案，向該廠提出檢控，
該廠其後被法院定罪。自2021年初至

今，環保署仍然發現該廠涉嫌數宗違反牌
照條款的個案，正在進一步搜證和整理證
據，以期提出檢控。
發言人解釋，該廠過往環保表現欠

佳，而廠方未能就該申請提交足夠資料
證明有能力提供、安裝及有效運行所需
的可行措施，以防止污染物的排放及避
免對附近居民構成滋擾，因此未能符合
《空氣污染管制條例》有關續牌申請的要
求，所以署方決定拒絕該混凝土廠的續
牌申請。
根據《空氣污染管制條例》，有關混凝土

廠可於收到署方拒絕牌照續期通知的21天
內，向上訴委員會提出上訴，否則混凝土
廠必須在上訴期限屆滿後，停止運作。

油塘混凝土廠續牌被拒

香港文匯報訊 食物環境衞生署食物安全中心昨日公
布，一個舞茸無花果雞湯樣本被檢出含過量凝固酶陽性葡萄
球菌，中心正跟進事件。

每克含1.6萬凝固酶陽性葡萄球菌
食安中心發言人說：「中心跟進一宗食物投訴時，從樂

富一食肆抽取上述樣本作檢測，結果顯示該樣本每克含
1.6萬個凝固酶陽性葡萄球菌。根據《食品微生物含量指
引》，即食食品樣本若每克含有超過一萬個凝固酶陽性葡
萄球菌即屬不滿意。」
他續說：「凝固酶陽性葡萄球菌可產生引致食物中毒的腸

毒素，常見的症狀包括噁心、嘔吐及腹痛，常伴有腹瀉。」
中心已知會有關食肆上述違規事項，並要求其暫停出售相
關食品。中心亦已向食肆負責人和員工作出食物安全和衞生
教育，並要求該食肆檢視及改善生產流程及進行徹底清潔和
消毒。
根據《公眾衞生及市政條例》（第一百三十二章）第五十
四條的規定，所有在香出售的食物，不論進口或本地生
產，必須適合供人食用。若觸犯有關法例，可被判最高罰款
5萬元及監禁6個月。
中心會繼續跟進事件及採取適當行動，以保障食物安全和

市民健康。

雞湯菌超標
食安促食店停售

●張建宗（右二）與正參加「公共行政領袖實踐課
程」的學員交流，了解他們的學習情況。

●黃店「鳳鳴
石磨腸粉」日
前上載咗一名
「手足」嘅多張
大頭相片，疑
該「手足」於店
內偷錢「穿櫃
桶底」。

fb截圖

●民建聯建議改善巴士票價可加可減機制，應參考港鐵引入巴士延誤罰款機制等，並反
對巴士公司計劃大幅縮減服務。

香港文匯報訊 國防部昨日舉行例行
記者會，國防部新聞局局長、國防部新
聞發言人吳謙大校在回應香五大紀律
部隊早前於「全民國家安全教育日」使
用中式步操時表示，這次香紀律部隊
開展中式隊列訓練，有利於加強香社
會國家安全意識，有利於傳遞愛國愛
正能量，有利於增進民眾對國家的自豪

感。也可以說，這是紀律部隊的一小
步，更是香邁向長治久安的一大步。
吳謙大校表示，自2020年12月起，駐

部隊應邀為香紀律部隊組織中式隊
列訓練。駐部隊儀仗隊骨幹分四批次
協助香警務處、入境事務處、海關、
消防處、懲教署五大紀律部隊開展訓
練，取得了很好的成效。

五紀隊用中式步操
國防部：利港長治久安


